



4/09/2012

Mr. Jeming Wu
GEOVISION INC
C/O VICTRONIC TECHNOLOGY CORP
9TH FL
NO 246 NEIHU RD, SEC 1
NEIHU DISTRICT
TAIPEI CITY, 114
TW

Our Reference: File E353074 Project No: 12CA12972 and 12CA12973
UL/CUL Investigation For
(1).
a. 5Megapixel H.264 Mini Fixed Dome IP Camera, Model GV-MFD520.
b. 3Megapixel H.264Mini Fixed Dome IP Camera, Model GV-MFD320.
Your Reference: c. 2Megapixel H.264 Mini Fixed Dome IP Camera, Model GV-MFD220.
d. 1.3Megapixel H.264 Mini Fixed Dome IP Camera, Model GV-MFD130.
; Report Reference No.: E353074-A1-UL. New.
(2). 1.3 Megapixel H. 264 Low Lux Mini Fixed Dome IP Camera, Model GV-MFD120;
Report Reference No.: E353074-A2-UL. New.
Subject: Notice of Completion of the Engineering Investigation and Requirement for an Initial
Production Inspection (IPI)
認證評估完成及進行首次生產檢查(IPI)要求通知書

Dear Mr. Wu :

Any information and documentation involving UL Mark services are provided on behalf of UL LLC (UL) or any authorized licensee of UL.

任何有關 UL 標誌認證服務之資料與文件皆為代表 UL LLC (UL) 或其授權持證人提供。

The engineering investigation under the above project number has been completed. This letter does not authorize use of the UL Mark on the products under the above project number.

有關上述所列項目號的認證評估已經完成。本信並非授權貴司在上述所列項目號中之產品上使用 UL 標誌。

Before you may begin shipping product with the UL Mark at each of the manufacturing locations listed below, an Initial Production Inspection (IPI) must be successfully performed by a UL representative at the manufacturing location(s):

請注意只有在報告中所述之產品成功通過了 UL 檢查員在以下生產地點進行的首次生產檢查 (IPI) 合格之後,貴司才可以開始在產品上使用 UL 標誌 :

1. GEOVISION INC
7F NO 250 SEC1,
NEIHU RD, NEIHU DISTRICT,
TAIPEI 114, TAIWAN

The IPI is intended to confirm that the manufacturer is capable of producing a product in accordance with UL's requirements. **THE MANUFACTURER MAY NOT SHIP PRODUCTS WITH THE UL MARK UNTIL THE IPI HAS BEEN COMPLETED AND UL HAS FOUND THE PRODUCTS AT THE FACTORY TO COMPLY WITH OUR**

REQUIREMENTS. Once this has been successfully completed the manufacturer(s) will be granted authorization to ship products bearing the UL Listing Mark.

進行首次生產檢查(IPI)的目的是為確認生產廠家能夠根據 UL 的要求生產產品。在生產廠家通過了首次生產檢查 (IPI)，並獲得 UL 檢查員認可，確定工廠生產的產品已經符合 UL 的要求之後，生產廠家才可以發送有 UL 標志的產品。一旦成功通過該檢查，生產廠家將被准予發運帶有 UL 列名標志 Listing Mark 。

It is the responsibility of **GEOVISION INC C/O VICTRONIC TECHNOLOGY CORP**, the Applicant, to inform its manufacturers of that the IPI must be successfully completed before product may be shipped with the UL Mark. Instructions for the IPI will be sent to our inspection center nearest to each of your manufacturing locations. The contact information of the inspection center is provided at the end of this letter. Please contact the inspection center to schedule the IPI and ask any questions you may have regarding the IPI.

此外貴申請公司 **GEOVISION INC C/O VICTRONIC TECHNOLOGY CORP** 有責任告知所有生產廠家只有在成功通過首次工廠檢查(IPI)之後，才能在報告中所述之產品上使用 UL 標志。而用于首次生產檢查(IPI)的相關文件將送往離貴司生產廠家最近的 UL 檢驗中心。本函結尾附上最近貴司的 UL 檢驗中心的聯繫資料。請與檢驗中心聯繫，安排首次生產檢查(IPI)的時間，並回答任何貴司應予答復與首次生產檢查(IPI)相關的問題。

Within Canada, there are federal and local statutes and regulations, such as the Consumer Packaging and Labeling Act, requiring the use of bilingual product markings on products intended for the Canadian market. It is the responsibility of the manufacturer (or distributor) to comply with this law. The UL Follow-Up Service Procedures will only include the English versions of the markings.

如貴司產品準備銷售到加拿大，請注意加拿大國家法令法規規定那些銷售到加拿大市場的產品應在其標志使用雙語（英語及法語）注釋，例如消費品包裝和標貼法。生產廠家有責任按相關規定在自己的產品上使用規範雙語。UL 的跟蹤檢驗服務細則將僅包含標志的英語文本。

In any correspondence concerning this investigation, please refer to the above file and project number.

如需查詢相關評估內容，請標明上述文件號和項目號。

敬祝商祈

Sincerely,
Hans Chen
3013BTAI
Department: 3013BTAI
Tel: 8886-02-28967790
Fax: 886-02-2891-7644
E-mail: hans.chen@tw.ul.com

Reviewed by:
Chris Kao
3013BTAI
Department: 3013BTAI
E-mail: chris.kao@ul.com

Yasli Tsai
3013BTAI
Department: 3013BTAI
Tel: 8886-02-28967790
Fax: 886-02-2891-7644
E-mail: Yasli.tsai@tw.ul.com

C.T Wu
3013BTAI
Department: 3013BTAI
E-mail: c.t.wu@ul.com

Enclosure

附件

c: 查抄:

Inspection Center (100580-213)
UL INSPECTION CENTER TAIPEI
UL INTERNATIONAL SERVICES LTD
260 DA-YEH RD, 5TH FL
PEITOU
TAIPEI CITY
112 Taiwan
TEL: +886-2-2893-8033, -2896-7790 (ext. 62033)
Mr. Marsy Ma
Mail: Marsy.Ma@ul.com